
PROTOKÓŁ NR XXIX/2009 
z przebiegu XXIX sesji Rady Powiatu Zielonogórskiego 

w dniu 30 września 2009 r. 
 

 
XXIX sesja Rady Powiatu odbyła się w Muzeum Archeologicznym 

Środkowego Nadodrza w Świdnicy.   
Na ogólną liczbę 21 radnych, nieobecny był 1 – Marek Szarłata, który 

usprawiedliwił swoją nieobecność. Ponadto w posiedzeniu udział wzięli 
zaproszeni goście: Edwin Łazicki – Starosta Zielonogórski, Ryszard Górnicki – 
Wicestarosta, Edyta Dwojak – Skarbnik, Bożena Długosz – Radca Prawny, 
komendanci miejscy straży pożarnej i policji, dyrektorzy jednostek podległych 
powiatowi, burmistrzowie okolicznych miast, wójtowie gmin oraz naczelnicy 
wydziałów Starostwa Powiatowego. 

 Lista obecności radnych (Załącznik nr 1) oraz zaproszonych gości stanowi 
załącznik nr 2 do protokołu nr XXIX/2009. 
 
Ad 1. 

Krzysztof Sroczyński, Przewodniczący Rady Powiatu Zielonogórskiego  
o godz. 12.05 otworzył XXIX sesję Rady Powiatu witając wszystkich 
zgromadzonych i zgodnie z listą obecności stwierdził kworum zdolne do 
podejmowania prawomocnych uchwał.  

 
Ad 2. 
 Radni otrzymali wszystkie niezbędne materiały przewidziane do 
rozpatrzenia na dzisiejszej sesji. Przewodniczący poinformował, że w pkt 6 
rozpatrywać będziemy również Informację z przebiegu wykonania planu 
finansowego za okres od 1 stycznia do 30 czerwca 2009 r. samodzielnych 
publicznych zakładów opieki zdrowotnej i samorządowych instytucji kultury. 
Radni otrzymali te materiały w wersji elektronicznej. Komisje pozytywnie 
zaopiniowały informacje, które przedłożył Zarząd. 
 Zarząd Powiatu przedłożył 12 projektów uchwał.  
Do projektów uchwał: w sprawie zmian w budżecie powiatu oraz zmian  
w „Planie Rozwoju Lokalnego Powiatu Zielonogórskiego na lata 
2008-2015” Zarząd przedłożył autopoprawki i poprosił o ich przyjęcie. 
Porządek obrad Rada przyjęła jednogłośnie, 20 głosami „ZA”. 

 
 

 



Porządek obrad: 
1. Otwarcie XXIX Sesji Rady Powiatu. 
2. Przedstawienie porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokołu z XXVIII Sesji Rady Powiatu. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu z działalności w okresie  

międzysesyjnym. 
5. Informacja Starosty o pracy Zarządu Powiatu Zielonogórskiego w okresie 

międzysesyjnym. 
6. Informacja Zarządu Powiatu w sprawie realizacji budżetu Powiatu za 

I półrocze 2009 r. oraz Informacja z przebiegu wykonania planu finansowego 
za okres od 1 stycznia do 30 czerwca 2009 r. samodzielnych publicznych 
zakładów opieki zdrowotnej i samorządowych instytucji kultury. 

7. Informacja z realizacji zadań z zakresu pomocy społecznej - Powiatowego 
Centrum Pomocy Rodzinie oraz Domów Pomocy Społecznej. 

8. Informacja o sytuacji SPZOZ w Sulechowie i SPZOZ w Wojnowie. 
9. Wnioski i interpelacje radnych. 
10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) uchylenia Uchwały Rady Powiatu Zielonogórskiego Nr XXVIII/226/09 
z dnia 28 sierpnia 2009 r. w sprawie udzielenia dotacji celowej Gminie 
Czerwieńsk; 

2) uchylenia Uchwały Rady Powiatu Zielonogórskiego Nr XXVIII/225/09 
z dnia 28 sierpnia 2009 r. w sprawie udzielenia dotacji celowej Gminie 
Kargowa; 

3) uchylenia Uchwały Rady Powiatu Zielonogórskiego Nr XXVIII/224/09 
z dnia 28 sierpnia 2009 r. w sprawie udzielenia dotacji celowej Gminie 
Bojadła; 

4) uchylenia Uchwały Rady Powiatu Zielonogórskiego Nr XXVIII/223/09 
z dnia 28 sierpnia 2009 r. w sprawie udzielenia dotacji celowej Gminie 
Babimost; 

5) powierzenia Gminie Czerwieńsk zadania własnego Powiatu 
Zielonogórskiego; 

6) powierzenia Gminie Kargowa zadania własnego Powiatu 
Zielonogórskiego; 

7) powierzenia Gminie Bojadła zadania własnego Powiatu Zielonogórskiego; 
8) powierzenia Gminie Babimost zadania własnego Powiatu 

Zielonogórskiego; 
9) zmiany w budżecie powiatu na 2009 r.; 
10) zmiany w „Planie Rozwoju Lokalnego Powiatu Zielonogórskiego na lata 

2008-2015”; 
11) nadania honorowego wyróżnienia „Zasłużony dla Powiatu 

Zielonogórskiego”; 

 



12) przystąpienia Powiatu Zielonogórskiego do zadania „Budowa drogi ul. 
Wiejska, ul. S. Lema, J. Słowackiego w Sulechowie i Brzeziu 
k. Sulechowa”; 

11. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych. 
12. Wolne wnioski i zapytania.  
13. Zamknięcie XXIX Sesji Rady Powiatu. 
 

Ad 3.  
Do protokołu z XXVIII sesji Rady Powiatu nie zgłoszono uwag i pytań. 

Protokół poddany pod głosowanie Rada przyjęła 20 głosami „ZA”. 
 
Ad 4. 

Przewodniczący Rady złożył sprawozdanie ze swojej działalności  
w okresie międzysesyjnym. W okresie od 29 sierpnia 2009r. do 29 września 
2009r. brał udział w 4 posiedzeniach Zarządu Powiatu oraz 1 posiedzeniu 
Komisji Rady, ponadto 4-krotnie pełnił dyżur w Biurze Rady. Przewodniczący 
reprezentował Radę Powiatu i uczestniczył w wydarzeniach: 

• 1 września wziął udział w mszy św. W intencji poległych 
i pomordowanych w 70. rocznicę rozpoczęcia II wojny światowej, 
później odbyła się uroczystość przy pomniku Bohaterów Westerplatte; 

• tego samego dnia uczestniczył w rozpoczęciu roku szkolnego 
w Szkole Podstawowej i Gimnazjum w Zaborze; 

• 5 września uczestniczył w Dożynkach Gminnych w Nowym Kisielinie; 
• 6 września odbyły się Dożynki Powiatowe w Muzeum Wojskowym 

w Drzonowie; 
• 8 września w Filharmonii Zielonogórskiej miały miejsce uroczyste 

obchody 20-lecia Fundacji Rozwoju Demokracji Lokalnej; 
• 10 września uczestniczył w Święcie 4. Pułku Przeciwlotniczego 

w Czerwieńsku; 
• 16 września odbyły się obchody 70. rocznicy zajęcia ZSRR na Polskę; 

z tej okazji miała miejsce msza św. i uroczystość patriotyczno-religijna 
przy pomniku Ofiar Katyńskich; 

• 17 września był Dzień Sybiraka; Przewodniczący wziął udział w mszy 
św. i złożył kwiaty na cmentarzu w Zielonej Górze; 

• 21 i 22 września w Dychowie odbyło się szkolenie dla członków Forum 
Przewodniczących Rad Województwa Lubuskiego zorganizowane przez 
Fundację Rozwoju Demokracji Lokalnej; 

 

 



Ad 5. 
Starosta złożył sprawozdanie Zarządu Powiatu z pracy w okresie 

międzysesyjnym tj. od dnia  29 sierpnia 2009 r. do dnia 30 września 2009 r. 
Zarząd Powiatu odbył 5 posiedzeń Zarządu, podjął 5 uchwał, które dotyczyły 
zmian w planie wydatków powiatu, opracowania projektu budżetu na 2010 r. 
oraz wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie ruchomych składników 
majątkowych na rzecz Ośrodka Pomocy Społecznej w Sulechowie. 

Ponadto Starosta wraz z członkami Zarządu uczestniczył w imprezach, 
naradach  m.in.: 

• uczestniczyli w Dożynkach Gminy Bojadła w Przewozie, oraz 
w Starym Paromierzu – Gmina Kargowa;   

• Wicestarosta uczestniczył w drugim Festynie Rodzinnym Domu 
Pomocy Społecznej w Trzebiechowie, w którym udział wzięło 
ok. 400 osób; 

• Członkowie Zarządu uczestniczyli w inauguracji roku szkolnego 
2009/2010; 

• wzięli udział w obchodach 70. rocznicy wybuchu II Wojny 
Światowej w Sulechowie; 

• Pan Marek Szarłata uczestniczył w 14 Ogólnopolskim Zlocie 
Winobraniowym w Przytoku; 

• 6 września odbyły się Powiatowe Dożynki w Drzonowie; 
• Wicestarosta uczestniczył w konferencji zorganizowanej przez 

Wojewodę Lubuskiego „Bezpieczeństwo państwa i obywateli na 
przykładzie pogranicza lubusko-brandenburskiego oraz możliwości 
pozyskania funduszy europejskich”; 

• Starosta wziął udział w obchodach święta 4. Zielonogórskiego 
Pułku Przeciwlotniczego wraz z pożegnaniem żołnierzy 
wyjeżdżających na misję na Bałkany; 

• Wicestarosta uczestniczył w Dożynkach Wojewódzkich w Lubsku; 
• Pan Marek Szarłata uczestniczył w uroczystościach związanych 

z 70. rocznicą  sowieckiej napaści na Polskę w Sulechowie; 
• Starosta wziął udział w jubileuszu 60-lecia istnienia Koła 

Łowieckiego „DIANA” w Sulechowie; 
• uczestniczył w uroczystym  wmurowaniu aktu erekcyjnego pod 

budowę krytego basenu w Sulechowie. 
 

Starosta przedstawił wyniki przetargów (załącznik nr 3), dodał także, że 
wyniki przetargów Starostwa Powiatowego opublikowane są na stronie 
internetowej Biuletynu Informacji Publicznej Starostwa Powiatowego. 
 

 



Ad 6. 
W kwestii informacji Zarządu Powiatu w sprawie realizacji budżetu 

Powiatu za I półrocze 2009r. (załącznik nr 4) oraz informacji z przebiegu 
wykonania planu finansowego za okres od 1 stycznia do 30 czerwca 2009 r. 
samodzielnych publicznych zakładów opieki zdrowotnej i samorządowych 
instytucji kultury (załącznik nr 5) Przewodniczący odczytał treść Uchwały 
Nr 375/09 Regionalnej Izby Obrachunkowej (załącznik nr 6), w której wydano 
pozytywną opinię o realizacji budżetu Powiatu za I półrocze 2009r.  

Janina Kałuża, Przewodnicząca Komisji Budżetowej wyraziła 
pozytywną opinię o sprawozdaniu z wykonania budżetu. 

Michał Bandziak, Przewodniczący Komisji Ochrony Bezpieczeństwa 
Obywateli i Porządku Publicznego, wyraził pozytywną opinię o sprawozdaniu 
z wykonania budżetu. 

Czesław Hołołub, Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz Turystyki wyraził pozytywną opinię 
o sprawozdaniu z wykonania budżetu. 

Brygida Wróblewska, Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury 
i Sportu wyraziła pozytywną opinię o sprawozdaniu z wykonania budżetu. 

Mieszko Sibilski, Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia 
i Pomocy Społecznej wyraził pozytywną opinię o sprawozdaniu z wykonania 
budżetu. 

Radni przyjęli informację Zarządu Powiatu w sprawie realizacji budżetu 
Powiatu za I półrocze 2009r. oraz informacji z przebiegu wykonania planu 
finansowego za okres od 1 stycznia do 30 czerwca 2009 r. samodzielnych 
publicznych zakładów opieki zdrowotnej i samorządowych instytucji kultury 
19 głosami „ZA”, przy 1 głosie „WSTRZYMUJĄCYM”. 

 
Ad 7. 

Informacja z realizacji zadań z zakresu pomocy społecznej – 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie (załącznik nr 7) oraz Domów Pomocy 
Społecznej w Trzebiechowie (załącznik nr 8) i Bełczu (załącznik nr 9) zostały 
przyjęte jednogłośnie, 20 głosami „ZA”. 
 
Ad 8. 

Do informacji o sytuacji SPZOZ w Sulechowie (załącznik nr 10) i SPZOZ 
w Wojnowie (załącznik nr 11) radni nie zgłosili pytań, wobec czego zostały one 
przyjęte 20 głosami „ZA”. 
 

 



Ad 9. 
Michał Bandziak zwrócił uwagę na potrzebę naprawy mostku na 

odcinku Słone – Letnica oraz wycięcia 11 drzew, skrytykował także remonty 
cząstkowe  dróg powiatowych. 

Podziękował także za równiarkę na drodze między Letnicą a Świdnicą, 
przy okazji jej pracy okazało się, że dużo pni po wycinanych drzewach nie jest 
usuwanych. 

Wspomniał także o wyciętych krzakach leżących na drodze. 
Jadwiga Oziemkowska powiedziała, że radni Droszkowa proszą 

o ponowny przejazd równiaki na drodze w kierunku Czarnej. 
Na koniec zapytała, jaki musiałby być wkład ze strony Urzędu Gminy 

Zielona Góra by powstał chodnik w Jeleniowie. 
Janina Kałuża odparła, że odbyła się wizja lokalna, podczas której 

okazało się, że nie ma potrzeby kupowania gruntu od właścicieli działek. 
Wspomniała także o potrzebie uporządkowania pobocza w Ochli koło 

cmentarza. 
Andrzej Bawłowicz przyznał rację Michałowi Bandziakowi w sprawie 

remontów cząstkowych dróg i ich złej organizacji. Powiedział, że dziury 
w asfalcie należy uzupełniać masa bitumiczną, a nie tłuczniem czy żwirem 
uszkadzającym jadące pojazdy.  

Tadeusz Cygański zaproponował wykonanie pobocza (poszerzenie wraz 
z chodnikiem) na drodze do Bełcza w przyszłym roku. 

 
Ad 10/1. 

Projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Rady Powiatu 
Zielonogórskiego Nr XXVIII/226/09 z dnia 28 sierpnia 2009 r. w sprawie 
udzielenia dotacji celowej Gminie Czerwieńsk radni przyjęli 20 głosami „ZA”. 

Rada przyjęła Uchwałę Nr XXIX/234/09 w sprawie uchylenia Uchwały 
Rady Powiatu Zielonogórskiego Nr XXVIII/226/09 z dnia 28 sierpnia 2009r. 
w sprawie udzielenia dotacji celowej Gminie Czerwieńsk (załącznik nr 12). 

 
Ad 10/2. 

Projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Rady Powiatu 
Zielonogórskiego Nr XXVIII/225/09 z dnia 28 sierpnia 2009 r. w sprawie 
udzielenia dotacji celowej Gminie Kargowa radni przyjęli 20 głosami „ZA”. 

Rada przyjęła Uchwałę Nr XXIX/235/09 w sprawie uchylenia Uchwały 
Rady Powiatu Zielonogórskiego Nr XXVIII/225/09 z dnia 28 sierpnia 2009r.  
w sprawie udzielenia dotacji celowej Gminie Kargowa. (załącznik nr 13). 
 
Ad 10/3. 

Projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Rady Powiatu 
Zielonogórskiego Nr XXVIII/224/09 z dnia 28 sierpnia 2009 r. w sprawie 
udzielenia dotacji celowej Gminie Bojadła radni przyjęli 20 głosami „ZA”. 

 



Rada przyjęła Uchwałę Nr XXIX/236/09 w sprawie uchylenia Uchwały 
Rady Powiatu Zielonogórskiego Nr XXVIII/224/09 z dnia 28 sierpnia 2009r.  
w sprawie udzielenia dotacji celowej Gminie Bojadła. (załącznik nr 14). 
 
Ad 10/4. 

Projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Rady Powiatu 
Zielonogórskiego Nr XXVIII/223/09 z dnia 28 sierpnia 2009 r. w sprawie 
udzielenia dotacji celowej Gminie Babimost radni przyjęli 20 głosami „ZA”. 

Rada przyjęła Uchwałę Nr XXIX/237/09 w sprawie uchylenia Uchwały 
Rady Powiatu Zielonogórskiego Nr XXVIII/223/09 z dnia 28 sierpnia 2009r.  
w sprawie udzielenia dotacji celowej Gminie Kargowa. (załącznik nr 15). 
 
Ad 10/5. 

Projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie Czerwieńsk zadania 
własnego Powiatu Zielonogórskiego radni przyjęli 19 głosami „ZA”, Andrzej 
Bawłowicz głosował „PRZECIW”. 

Rada przyjęła Uchwałę Nr XXIX/238/09 w sprawie powierzenia Gminie 
Czerwieńsk zadania własnego Powiatu Zielonogórskiego. (załącznik nr 16). 
 
Ad 10/6. 

Projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie Kargowa zadania 
własnego Powiatu Zielonogórskiego radni przyjęli 20 głosami „ZA”. 

Rada przyjęła Uchwałę Nr XXIX/239/09 w sprawie powierzenia Gminie 
Kargowa zadania własnego Powiatu Zielonogórskiego (załącznik nr 17). 
 
Ad 10/7. 

Projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie Bojadła zadania 
własnego Powiatu Zielonogórskiego radni przyjęli 19 głosami „ZA”, Andrzej 
Bawłowicz głosował „PRZECIW”. 

Rada przyjęła Uchwałę Nr XXIX/240/09 w sprawie powierzenia Gminie 
Bojadła zadania własnego Powiatu Zielonogórskiego (załącznik nr 18). 
 
Ad 10/8. 

Projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie Babimost zadania 
własnego Powiatu Zielonogórskiego, radni przyjęli 19 głosami „ZA”, Andrzej 
Bawłowicz głosował „PRZECIW”. 

Rada przyjęła Uchwałę Nr XXIX/241/09 w sprawie powierzenia Gminie 
Babimost zadania własnego Powiatu Zielonogórskiego. (załącznik nr 19). 
 
Ad 10/9. 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2009 r. oraz 
autopoprawki przedstawiła Skarbnik.  

 



Rafał Gajewski powiedział, że jeśli pojawiają się dodatkowe środki, to 
warto by była o nich mowa podczas posiedzeń komisji, by radni mogli zastanowić 
się, jak je rozdysponować. Wnioskował o skierowanie punktu 15. autopoprawek 
pod dyskusję na komisje. 

Starosta wyjaśnił, że nie są to dodatkowe środki, tylko fundusze 
zabezpieczone na rzecz warsztatów w Sulechowie i wymianę okien 
w Młodzieżowym Ośrodku Socjoterapii w Przytoku, które zostaną wykonane 
w przyszłości, jednak część pieniędzy musi być zarezerwowana już teraz, by 
w przyszłości Powiat dysponował wkładem własnym. Teoretycznie można te 
środki przekwalifikować, jednak Powiat zostanie wtedy bez funduszy.  

Rafał Gajewski wycofał się z propozycji złożenia wniosku. 
Autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmian radni przyjęli 

19 głosami „ZA”, przy 1 głosie „WSTRZYMUJĄCYM” Lecha Czury. 
Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2009 r. został 

przyjęty 19 głosami „ZA”, Lech Czura „WSTRZYMAŁ SIĘ”. 
Rada przyjęła Uchwałę Nr XXIX/242/09 w sprawie zmian w budżecie 

powiatu na 2009 r. (załącznik nr 20).  
 
Ad 10/10. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany w „Planie Rozwoju Lokalnego 
Powiatu Zielonogórskiego na lata 2008-2015” został przyjęty 19 głosami „ZA”, 
Lech Czura „WSTRZYMAŁ SIĘ”. 

Rada przyjęła Uchwałę Nr XXIX/243/09 w sprawie zmian w „Planie 
Rozwoju Lokalnego Powiatu Zielonogórskiego na lata 2008-2015”  
(załącznik nr 21). 
 
Ad 10/11. 

Projekt uchwały w sprawie nadania honorowego wyróżnienia „Zasłużony 
dla Powiatu Zielonogórskiego” został przedstawiony przez Przewodniczącego, 
który powiedział, że Kapituła pozytywnie zaopiniowała kandydaturę. Zbigniew 
Malinowski od lat przygotowuje młodzież do olimpiad z Wiedzy 
o Bezpieczeństwie Ruchu Drogowego odnosząc ze swymi podopiecznymi 
sukcesy na skalę ogólnopolską. 

Projekt uchwały w tej sprawie został przyjęty jednogłośnie, 20 głosami 
„ZA”. 

Rada przyjęła Uchwałę Nr XXIX/244/09 w sprawie nadania honorowego 
wyróżnienia „Zasłużony dla Powiatu Zielonogórskiego”. (załącznik nr 22). 
 
Ad 10/12. 

Skarbnik objaśniła, że uchwała w sprawie przystąpienia Powiatu 
Zielonogórskiego do zadania „Budowa drogi ul. Wiejska, ul. S. Lema, 
ul. J. Słowackiego w Sulechowie i Brzeziu k. Sulechowa” była podejmowana 

 



podczas poprzedniej sesji, jednak w uchwale musi zostać zmieniona treść w ust. 
3, § 1, tak by kwota dofinansowania nie przekraczała 5 tys. zł. 

Projekt uchwały w tej sprawie radni przyjęli 19 głosami „ZA”, 
„WSTRZYMAŁ SIĘ” Lech Czura. 

Rada przyjęła Uchwałę Nr XXIX/245/09 w sprawie przystąpienia 
Powiatu Zielonogórskiego do zadania „Budowa drogi ul. Wiejska, ul. S. Lema, J. 
Słowackiego w Sulechowie i Brzeziu k. Sulechowa”. (załącznik nr 23). 
 
Ad 11. 

Starosta powiedział, że miało miejsce pożegnanie Grażyny Markowicz, 
Dyrektor Powiatowego Zielonogórskiego Zarządu Dróg, związane z jej odejściem 
na emeryturę. Wkrótce odbędzie się konkurs na nowego dyrektora PZZD, który 
przeniesie bazę zarządu dróg do nowej siedziby w Górzykowie. 

Odpowiedział także Michałowi Bandziakowi, że mostek na trasie Słone – 
Letnica powstanie. 

Na pytania Jadwigi Oziemkowskiej odparł, że jeśli środki w budżecie 
pozwolą, to chodnik w Jeleniowie powstanie. Ponadto powiedział, że rozezna się 
w sytuacji w Ochli. 

Starosta przyznał rację Andrzejowi Bawłowiczowi w sprawie remontów 
dróg. Dodał także, że w Niwiskach wyrównano pobocza, droga jest jednak bardzo 
ruchliwa. 

 
Ad 12. 

Jadwiga Oziemkowska wyraziła nadzieję, że w Zaborze zostanie 
zrobiona ul. Chłapowskiego, dziękuje w imieniu mieszkańców, zwłaszcza, że od 
dawna nie naprawiano tam dróg. 

Rafał Gajewski powiedział, że w sprawie skargi firmy FALUBAZ S.A. 
nie ma jeszcze stanowiska Komisji Rewizyjnej, ponieważ sprawa jest niezwykle 
zawiła i skomplikowana, obejmuje długi przedział czasowy, stąd zbadanie jej 
zajmie jeszcze jakiś czas. 

Michał Bandziak w imieniu Dyrektora Muzeum Archeologicznego, 
Włodzimierza Rebelskiego zaprosił radnych na zwiedzanie muzeum po 
zakończeniu obrad. 

Andrzej Bawłowicz poprosił o przedstawienie stanu projektu mostu 
w Łagodzie. 

Starosta odparł, że w najbliższych dniach będzie kompletny projekt 
z kosztorysem, inwestycja ma kosztować ok. 3 mln zł. 

Henryk Jagoda nawiązał do lotniska w Babimoście, które ma zostać 
przekazane Zarządowi Województwa. Zyski z tej procedury czerpać będzie Urząd 
Marszałkowski, Urząd Miasta Zielona Góra, Urząd Gminy Babimost, Polskie 
Linie Lotnicze, spytał, czy Powiat także będzie brał w tym udział. 

 



Starosta odpowiedział, że tak, jednak w tej chwili nie ma jeszcze 
konkretnych informacji, nie odbywają się spotkania w tej sprawie, jednak Powiat 
Zielonogórski powinien być uwzględniony. 

Janina Kałuża podziękowała za spotkanie w Jeleniowie. 
Rafał Gajewski wspomniał, że w Łężycy znajdują się zbędne stalowo-

betonowe elementy kolejowe. 
 

Ad 13.  
Wobec wyczerpania głosów w porządku obrad oraz dyskusji 

Przewodniczący Rady Powiatu zamknął o godz. 14.15 XXIX sesję Rady 
Powiatu Zielonogórskiego. 
 
 
 
 

       Protokolant     Przewodniczący 
       Rady Powiatu Zielonogórskiego 
       Michalina Dobryniewska     
              Krzysztof Sroczyński 
 

 


